
Sida 

1 (3) 

 

 

Mötesanteckningar Ragunda kommuns Näringslivsråd 

Närvarande:  

Anton Hammar (S) 

Mikael Westin (C) 

Jenny Kriström, kommundirektör 

Anna-Märta Johansson och Robert Falk, Utvecklingsenheten 

Anders Ljung (Fors företagarförening) 

Jonas Amrén (Företagarna) 

Carola Nilsson (Boendeföretagen) 

Ida Borglund (Handelsföretagen) 

Ulla Thalén (LRF) 

1. Mötets öppnande 

Mikael Westin hälsar välkommen.  

Anna-Märta berättade om Ragunda kommuns näringslivsstrategi.  

2. Rådets syfte och mål.  

Reglemente för Näringslivsrådet finns här: KS 2022/434  

Mötet diskuterade rådets syfte och mål där alla menade att samarbete mellan 
kommun och företagare, men också kommundelar emellan är viktigt. Den externa 
marknadsföringen lyftes också. Ragunda kommun vill poängtera att rådet inte är 
ett forum för direktbeslut, utan är ett stöd för politiska beslut rörande 
näringslivsfrågor. 

3. Representation i rådet.  

• Fors Företagarförening: Anders Ljung 

• Stuguns företagarförening: Ingela Adebåge Frimert 

• Företagarna: Jonas Amrén 
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• Träindustrin: SCA 

• Handelsföretagen: Ida Borglund ICA Forsen 

• LRF: Ulla Thalén 

• Boendeföretagen: Carola Nilsson Hotell Hammarstrand 

• Turismföretagen: Monique Vermeer, Wilderness Adventures Sweden 

• Energibranschen: Monika Palm, Vattenfall 

• Ragunda kommuns tjänstemän: Anna- Märta Johansson och Robert Falk, 
Utvecklingsenheten, Jenny Kriström, kommundirektör, Carina Landin, 
chef kommunikationsenheten. Övriga tjänstemän vid behov. 

• Ragunda kommun, politiker: Mikael Westin, kommunalråd och Anton 
Hammar, oppositionsråd. 

Representant för försäkringsbranschen och industrin kommer att bjudas in till 
nästa möte. 

4. Val av vice ordförande 

Mötet beslutar att Ulla Thalén blir vice ordförande. 

5. Beredningsförfarande  

Se arbetsformer i strategidokumentet för näringslivsrådet. 

Hybridmöten ska kunna vara möjliga. 

Mötet ska ske på olika orter. Olika företag/branscher står värd. 

Möten 2023 

• 18 april klockan 12-17 Stugun Tema: översiktsplan. Thor-Leif Svärdby 
bjuds in till mötet. 

• 19 september klockan 12-17 Bispgården. Tema meddelas senare. 

• 12 december klockan 12-17 Hammarstrand. Tema meddelas senare. 
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Ärenden 

Ärenden till mötet ska skickas till Anna-Märta Johansson naringsliv@ragunda.se 

Inbjudan 

Mötesinbjudan kommer via Outlook/mail. Alla representanter får ersättning för 
utebliven arbetsinkomst och resor. 

5. Övriga frågor

• Förslag från Carola att ”tipslåda” på hemsidan för frågor som ska in i 
näringslivsrådet. Utvecklingsenheten ser över detta.

• Diskussion angående hur vi ska arbeta med kompetensförsörjningsplan för 
kommunen i helhet. Hur tar vi vara på den kompetens som kommer in i 
landet? Valideringsprocessen i Sverige är ett bekymmer för näringslivets 
rekryteringsbehov.

• Svenska handelskammaren driver projektet ”Kompetenskompassen del 2” 
som startar under våren. Projektet Kompetenskompassen syftar till att 
stärka kompetensförsörjningen i länen Västernorrland och
Jämtland/Härjedalen. Detta genom aktiviteter mot grundskola, gymnasium 
och Mittuniversitetet samt företag och organisationer. Aktiviteterna i 
projektet ska stärka samverkan mellan skola och näringsliv, företagens 
attraktionskraft samt ge den framtida arbetskraften kunskap om 
arbetsmarknaden för att underlätta att ta medvetna studie- och yrkesval.

• Det finns goda exempel hur man har jobbat med olika 
kompetensförsörjningsprojekt i närområdet, tex i Strömsund.

• Diskussion om det är möjligt att erbjudande för människor som vill flytta 
hit/expandera. Kan man erbjuda till exempel avskrivning av studielån.

• Hur ska vi arbeta med den externa bilden av Ragunda kommun? Just nu 
arbetar Ragunda kommun med ragundadalen.se och ingången 
”Flytta hit”/”hitta hem” där vi har fått externa medel för att se över den 
sidan. Vi medverkar också i ett regionalt projekt ”Ta steget”.

• Fråga att ta med sig till de olika företagsföreningarna och branscherna: 
Finns något intresse för övergripande presentkort för företag i Ragunda 
kommun? Vem ska vara huvudägare av den tjänsten?

https://ragundadalen.se/
https://ragundadalen.se/ragundadalen/hitta-hem.html
https://tasteget.nu/

